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Tid/sted: Storefjell, onsdag 12.06.2024 kl. 18-19. 

Alle psykologer som arbeider i kommuner/ fylkeskommuner er automatisk 
medlemmer av Forumet, og har stemmerett på årsmøtet. 

 
SAKSLISTE: 

1 ÅPNING 
2 ÅRSMELDING FRA FORUMSTYRET 2023/24. 
3 REGNSKAP FOR FORUM FOR 2023. 
4 FORSKNINGSFONDET 2023. 
5 FOU – MIDLER 2024 
6 MATERIELLSERVICE 2023. 
7 TIDSSKRIFTET PSYKOLOGI I KOMMUNEN 2023. 
8 HANDLINGSPLAN 
9 INNKOMNE SAKER  

10 BUDSJETTFORSLAG FOR FORUMSTYRET FOR 2024. 
11 VALG 

ORGANISERING AV FORUMET: 

 
  Forumstyret   

 
Forsknings-
fondet 
 
Kapitalfond. 
Overskudd fra 
aktivitetene 
føres hit, 
underskudd 
dekkes fra 
fondet. 
Forvaltes av 
styret. 

Psykologi i 
kommunen 
 
Tidsskrift.  
Dekker så godt 
som hele pp-
tjenesten, og 
etter hvert også 
psykisk 
helsefeltet. 
Redaksjon 
velges på 
årsmøte. 

Materiellservice 
 
 
Forlag. 
Her publiseres 
tester, hjelpemidler 
til bruk i skolen, og 
monografier. 
Styret er redaksjon. 
Overskudd føres til 
Forskningsfondet. 

Sommerkurs 
 

 
Her samles med-
arbeidere i psykisk 
helsetjenester og  
pp-tjenesten til felles 
kurs på tvers av 
profesjonene. 
Selvfinansierende. 
Forumets årsmøte 
avholdes. 

Ad hoc-grupper 
 
 
Nedsettes ved 
behov for å 
arbeide med 
politiske oppgaver. 
Økonomi dekkes 
fra Fondet. 
 

2024 
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(Vedtektene for Forumet er tilgjengelige på www.fpkf.no) 

 
SAK 2 ÅRSMELDING FRA FORUMSTYRET 2023/24 
 
STYRET HAR DETTE SKOLEÅRET HATT FØLGENDE SAMMENSETNING: 
 
Gørild Kanstad, leder 
Ole-Petter Eidjar, kasserer 
Elise Mastad Rønning, nestleder fra sept 2022 

Torgunn Reitlo Malmo, Sekretær 
Ida Grindahl, styremedlem fra des`22 
 
AKTIVITET 
Det har i årsmøteperioden vært avholdt 5 styremøter, hvorav 3 digitale. I tillegg har styret delt 
seg i undergrupper og hatt egne møter knytta til prosjekt styret følger opp, bl a 
Redaksjonsutvalget, møter med kursansvarlig Eric Nonseid, Materiellservice mm. 
 
Tidsskriftet har er ferdig med prosjektåret sitt, og har videreført drift med av 2 årlige utgaver, 
pluss evt bonusutgave hvis det kommer inn mange artikler. Styret har vært i tettere dialog 
med Redaksjonsutvalget dette året, faste møter vil inngå i årshjul for styret. 
Redaksjonsutvalget for tidsskriftet har fungert med 3-4 medlemmer innledningsvis i perioden. 
Siste halvdel har det vært utskiftninger i redaksjonen og det er behov for flere medlemmer 
 
Styret har fulgt opp handlingsplanen fra årsmøtet 2023 (se sak 8). Styret samarbeider med 
NPF om høringer, dette året har det ikke vært høringer som fpkf har levert innspill til. Styret  
har opprettholdt kontakt med spesialistutvalget i samfunnspsykologi og 
Almennpsykologiforeninga, og deltok med 2 representanter ved årskonferanse for 
Almennpsykologiforeninga på Gardemoen 25. og 26.09.23. 
2 representanter fra styret har og deltatt på Nordisk Møte i Helsinki. Det var deltagere fra alle 
nordiske land unntatt Danmark. 
 
Driften av de forskjellige virksomhetsområdene fungerer greit. De ansvarlige for både 
Materiellservice og tidsskriftet gjør en god jobb.  
 
Styret er godt fornøyd med Storefjell høyfjellshotell som konferansested for Sommerkursene. 
I år har styret måtte avlyse 1 kurs for å unngå underskudd på Storefjell.  
Kurssekretær Eric Nonseid henter inn dyktige kursholdere og legger til rette for Storefjell på 
en god og ansvarsbevisst måte. 
 
Forslag til vedtak: Årsmøtet tar styrets årsmelding til etterretning. 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 
SAK 3. REGNSKAP FOR FORUMSTYRET 2023 

http://www.fpkf.no/


3 

 

INNTEKTER    

    

Saldo pr. 01.01.2023 25.785,34    

Overført fra Materiellservice                   0*   

Overført fra Forskningsfondet 235.000,00    

Renteinntekter 0,00     

Avslutning av gml. Konti skolepsykologi  43.045,80   

    

Totalt 303.831,14   

    

UTGIFTER  Budsjett 2023 Drift av styret    

    

Styremøter 22.745,00 25 000,00 22.745,00 

Årsmøte                    0 10 000,00 0 

Kontorutgifter                   0 1 000,00 0 

Diverse 3.773,91 5 000,00 
3.773,91 

Nordisk/internasjonalt samarb  547,80 0 547,80 

Deltagelse konferanser ol. 41.326,00 40 000,00 41.326,00 

Fou-midler 0 200.000,00  

IKT 3.773,00 7 000,00 3.773,00 

Overføring Psykologi i kommunen  193.045,80 301.000,00  

Dekking av utgifter til Storefjell 37.500,00 0  

    

Sum 302.711,51 589.000,00 72.165,71 

Saldo overført til 2024 1.119,63   

Totalt 303.831,14    

*Overskuddet fra Matriellservice i 2022 var på 28.547,04. Disse ble imidlertid glemt i 2023 og er 
overført til fpk i 2024 og fremkommer i neste års regnskap. 
 

 
 
  
Regnskapet omfatter Forumstyrets virksomhet i 2023. Styret har levert et regnskap på   
kr 72.165 i forhold til drift av styret. Styret sparar noe ved å ha de fleste styremøter på teams. 
 
Samlet sett var utgiftene i 2023 på 302.711,51 kr. Budsjettet var på kr 589.000. Vi ser at 
utgiftene til tidsskriftet fortsatt er en stor utgift for Forumet. I 2023 måtte vi også dekke inn 
utgifter til Storefjell kursene hvor ulike omstendigheter gjorde at det gikk med underskudd. 
 
Regnskapet balanserer på Kr.303.831,14. 

 
 
Forslag til vedtak: Årsmøtet godkjenner regnskapet slik det foreligger og innvilger 
styret ansvarsfrihet. 
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SAK 4. FORSKNINGSFONDET 2023    

    
INN     
Saldo overført fra 2022  1.859.603,53   
  Herav aksjefond 1.857.434,27    
  Herav høyrentekonto Skagen 2.169,26    

  Renter/Omkost Høyrentekonto *  121,56         * Renter var oppgitt til 97,23 

Uttak høyrentekonto  0   

Salg av aksjefond    -235.000,00  20k vekst +125k DNB global +90k DNB Norge A 

Verdiendring aksjefond      338.928,88  18,2% i fortjeneste i 2023 

Totalt   1.963.653,97   

     
UT     
Saldo overført til 2024  1.963.653,97  Sum av høy pluss fond  

  Herav aksjefond ** 1.961.363,15   ** Skagen Kon-Tiki + Skagen Vekst + DnB NOR Norge 

  Herav høyrente verdipapirfond *** 2290,82   *** Skagen Høyrente Verdipapirfond 

Totalt   1.963.653,97   
 

 

 
 

Verdi 2023 
 

Verdi 2022 
 

Verdi 2021 
 

Verdi 2020 
 

Verdi 2019 

Skagen Kon-Tiki 

 
191.021,00 

 
165.222,94 

(uttak 230.000) 

 
432.614,63 

(Uttak 50.000) 

 
490.862,68 

(uttak 50.000) 

 
461.490,44 

(uttak 330.000) 

Skagen Vekst A 

 
330.513,78 

(uttak 20.000) 

 
289.388,56 

(uttak 240.000) 

 
548.297,02 

(Uttak 50.000) 

 
478.041,43 

(uttak 210.000) 

 
653.444,34 

(uttak 200.000) 

DnB NOR Norge 
 
0 

0 
Uttak1.405.611,33 

 
1.477.281,68 

 
1.257.934,21 

 
1.179.902,00 

DnB Norge Indeks 
A 

678.059,19 
(uttak 90.000) 

704.856,41 
(inn 700.000) 

   

Dnb Global indeks 
A 

761.769,18 
(uttak 125.000) 

697.966,36 
(inn 700.000) 

   

Total 1.961.363.15 1.857.434,27 2.458.193,33 2.226.838,32 2.294.836,78 

 
 
 
Forskningsfondet består av aksjefond og litt høyrente verdipapirfond. Forskningsfondets 
midler skal, i tråd med formålsparagrafen, brukes til å ivareta forsknings- og utviklingsarbeid 
innenfor de pedagogiske og psykologiske fagområdene, gi støtte til utarbeidelse av 
hjelpemidler, samt fremme opplysnings- og informasjonsvirksomhet om fagområdene. Etter 
vedtektene forvaltes fondet av Forumstyret. 
 
I fjor sank verdien av Forskingsfondet med ca kr. 600.000 kroner. Hovedgrunnene til den 
svake utviklingen da var høye utgifter til drift av Psykologi i Kommunen, gjennomføring av 
Nordisk styremøte i Oslo og et underskudd på Storefjellkursene i 2022.  Lave inntekter fra 
Materiellservice gjør og at utgiftene må dekkes inn fra forskingsfondet. 
I år ser det lysere ut, da fondet har økt avkastning med drøyt 100 000 kr. 
Det synes å ha vært et lurt grep å spre risikoen på ulike fond.  
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Årsmøtet har forutsatt at Forskningsfondet skal ha en kapital på over 1.500.000 kr. Dersom 
vi ikke makter å generere mer inntekter fra Materiellservice, og underskuddet på driften av 
tidsskriftet fortsetter vil vi nå denne nedre grensen om kort tid.  
 
Styret anbefaler likevel at midlene fortsatt blir stående som langsiktige investeringer. 
 
Forslag til vedtak: Årsmøtet godkjenner styrets forvaltning av Forskningsfondet og innvilger 
styret ansvarsfrihet. 

 
 
 
SAK 5. FOU-MIDLER 
  
Det er ønskelig at FoU-midlene styres mot utvikling av materiell innen psykisk helse 
og kartlegging av norsk, engelsk og matematikk fordi det er behov for godt 
kartleggingsmateriell på disse områdene, og i Materiellservice sin portefølje. Det har 
ikke kommet til nytt materiell siste år, eller søkt midler til utvikling av dette. 
 
Det er innvilget 1 søknad fra psykolog ved Tønsberg PPT, der det er søkt midler til 
reise/opphold for en prosjektgruppe som ønsker å starte pilot-prosjekt på skolestart. 
Innvilget sum på ca 50.250 kr.  
 
Styret har fulgt opp ideen om et prosjekt på økt synlighet for medlemsmassen, i form 
av utvikling av gode nettsider for forumet sin hjemmeside. Hjemmesidene til 
Materiellservice og Tidsskriftet, deltagelse på SoMe  (sosiale medier), reklamere for 
materiell mm er satt litt på vent. Det er nå ansatt en medarbeider, på kortvarig 
oppdrag, for å arbeide med visuell design og nettsida, dette arbeidet fullføres våren 
2024. Oppdraget med å styrke synlighet på SoMe er ikke lagt ut. 
 
Forslag til vedtak: For år 2024 får Forumstyret fullmakt til å bruke inntil kr. 200.000 i 
tråd med vedtekten for Forskningsfondet §2. 
 

 
 
SAK 6. MATERIELLSERVICE. 
 

Den daglige driften av forlaget Materiellservice er det Aspergerbedriftene i Drammen 
som står for. Bedriften gjør en god jobb, og samarbeidet mellom styret og bedriften 
fungerer fint.  
«Materiellservice» selger ikke lenger like mye, og vi hadde i år salgsinntekter på kr. 
930.549,59. Dette er et svakt resultat. Styret vil fremover måtte vurdere behov for evt 
endringer knytta til organisasjonsform for Materiellservice. Nå «låner» 
Materiellservice plass under Aspregerbedriftenes organisasjonsnummer, det er nyttig 
å se på løsninger her på kort, og lang, sikt. En mulighet er etablering av eget org.nr 
for Matereillservice, forutsetter å organisere seg som lag/forening, med eget styre og 
vedtekter. Styret ønsker en dialog med Aspergerbedriftene her, også med tanke på 
hva som skjer dersom daglig leder der går av med pensjon. 
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SAMMENFATNING AV REGNSKAP FOR «MATERIELLSERVICE» 
 

Inn 2023 2022 2021 2020 2019 

Salg 930.549,59 1.062.808,50 1.231.146,00 1.079.119 1.396.735,60 

Sum 930.549,59 1.062.808,50 1.231.146,00 1.079.119 1.396.735,60 

Utgifter      

Produksjonsutgifte
r 

502.925,77 587.612,11 687.894,67 584.748,59 769.826,56 

Provisjon/ Royalty 387.873,71 446.649,35 497.150,60 456.566,49 575.532,44 

Årets 
resultat/uttak til 
forskningsfondet 

39.750,11 28.547,04 46.100,73 37.803,92 51.376,60 

Sum 930.549,59 1.062.808,50 1.231.146,00 1.079.119 1.396.735,60 

 
 
Materiellservice vil i 2023 år gå med et overskudd som bidrar til å styrke 
Forskningsfondet. Overskuddet i år, bidrar med kr 39.750,11. Dette resultatet er ikke 
styret fornøyd med da driften av styret tærer på forskningsfondet. 
 
 
Forslag til vedtak: Årsmøtet godkjenner styrets forvaltning av Materiellservice. 
 
 
 

 
SAK 7.  TIDSSKRIFTET. 
Tidsskriftet har siste året kommet ut med 3 nummer, og tilgangen på relevant stoff er god. 
Styret er fornøyde med at mer av stoffet handler om psykisk helse i kommunene, og ønsker 
at denne profilen videreføres. 
Styret ser at bladet fortsatt krever en del midler, særlig til videreutvikling av innhold, 
profilering og revitalisering av nettsidene. 
Evalueringa av prøveordninga med 2-3 digitale utgaver siste året har gitt styret fornyet 
motivasjon for å videreutvikle tidsskriftet. Det har vært noe kontrakt fra annonsører, styret ser 
at vi mangler en måte å rekruttere og følge opp mulige annonsører, dette må på plass. Det 
har og vært en utskifting av redaksjonsmedlem, slik at det har vært litt krevende å få flyt i 
samarbeidet mellom styret og redaksjonen. Det er nå faste møtepunkt mellom 
redaksjonsutvalget og styret, der 2 fra styret har i oppgave å følge opp her. Det er utarbeidet 
en samarbeidsavtale og et årshjul, for å lette samarbeidet. Kontakt via messenger-gruppe og 
eposter, redaksjonsutvalget inviteres med på styremøter 1 gang pr år. Redaksjonsutvalget 
melder fra når nytt tidsskrift skal publiseres.  

 
Redaksjonen består av fire medlemmer.  
Tidsskriftet er fra 1.1.13 organisert som en forening i tråd med vedtak på årsmøte. 
 
 
Tidsskriftet kommer bare i digital utgave.  
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Regnskap for 2021 - 2023 og driftsbudsjett for 2022 - 2025: 
 

Utgifter Regnsk 
2021 

Regnskap 
2022 

Regnskap 
2023 

Budsjett 
2022 

Budsjett 
2023 

Budsjett 
2024 

 

Trykkingsutgifter 0 0 0 0 0 0  

Drift nettavis 77.518,5 76.656,00 65.571,00 80.000 90.000 65.000  

Forsendelse/blad-
porto 

0  0 0 0 0  

Redaksjonsutvalge
t 

19.197,02 55.490,04 5.155,00 80.000 80.000 80.000  

Lønn redaksjon 116.610,2 113.415,4 83.384,28 100.000 100.000 100.000  

Sekretariat og 
forr.føring 

26.775,00 11.481,00 11.438,00 20.000 20.000 20.000  

Porto 637,50 657,50 685,00 1000 1000 1000  

Diverse og 
uforutsett 

14.075,47 6109,85 5.171,17 10.000 10.000 10.000  

SUM 254.813,6
9 

263.809,79 171.404,45 291.000 301.000 276.000  

        

Inntekter Regnsk 
2021 

Regnskap 
2022 

Regnskap
2023 

Budsjett 
2022 

Budsjett 
2023 

Budsjett 
2024 

 

Abonnements-
inntekt 

118.215 0 0 0 0 0  

Annonseinntekter 0 0 0 10.000 10.000 10.000  

Renter m.m. 4,06 17,06      

Løssalg/ andre 
inntekter 

2.585 2.322,00 1.298,00 1000 2000 1500  

Tilskudd Forum 120.000 265.000,00 150.000,00 280.000 289.000 264.500  

Korreksjon        

Resultat  (- er 
overskudd) 

14.009,63 -3.529,27 20.103,37     

SUM 254.813,6
9 

263.809,79 171.403,45 291.000 301.000 276.000  

 
 
 

 2023 2022 2021 2020 2019 2018 

Bankinnskudd og fordringer 47.299,55 91673,97 101.564,5 172 522,6 91.112 294.089 

Gjeld 33.582,80 57.853,85 71.273,6 4.901,3 48.081 26.203 

Sum gjeld og egenkapital 13.716,75 33.820,12 30.290,9 167.621,4 43.031 294.089 

       

Overført fra Forum 150.000,- 265.000.- 120.000.- 160.000 131.50
0 

500.000 
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Forslag til vedtak:  

1. Årsmøtet godkjenner styrets forvaltning av tidsskriftet. 
2. Årsmøtet vedtar budsjett for tidsskriftet for år 2024 slik det er presentert. 

 
 
SAK 8. HANDLINGSPLAN FOR 2024/25. 

➢ = evaluering av årets handlingsplan. 

• Evaluere og drøfte Storefjellkursene både når det gjelder form og innhold. 
➢ 1 av 3 kurs avlyst dette året, av ulike grunner. Det har vært annonsert 

både i Psykologi i Kommunen, Tidsskrift for Norsk Psykologforening 
(papirutgave og på nett), gjennom fb-grupper styret har tilgang til samt 
via Norsk forening for Almennspykologi. Det har vært en økende trend 
siden pandemien at det er færre påmeldte til Storefjell, noe som gjør 
det krevende å gå med overskudd. 
 

• Videreføre markedsføring av FoU-midlene, særlig i forhold til psykologer. 
➢ Markedsført gjennom tidsskriftet. 
➢ Vi har mottatt, og innvilget, 1 søknad inneværende år. 

 

• Arbeide for nye produkter i Materiellservice. (Vurdere samarbeidet med 
Aspergerbedriftene) 

➢ Stas Junior har begynt å selge. 
➢ Følge opp samarbeidet med Aspergerbedriftene, uklart hvor lenge 

firmaet blir å holde det gående. Daglig leder har varsla at han tenker 
å pensjonere seg innafor ei kort tidshorisont, det vil da være 
nødvendig å finne en annen aktør som kan overta levering av de 
tjenestene som Aspergerbedriftene pr dd leverer.  

➢ Materiell med lite salg på nynorsk, vil ikke trykkes opp i nytt opplag.  
 
 

• Videreføre og utvikle Tidsskriftet   
➢ Fra sommeren 2019 finnes tidsskriftet bare i digital form. Fra juni 2022 

har det vært et prøveår fram til ut mars 2023, der det gis ut 2 tidsskrift: 
oktober 2022 og mars 2023. Redaksjonsutvalget har ønsket å spisse 
bladet ytterligere, med færre utgivelser kan de være mer selektive med 
artiklene og legge inn mer arbeid med å hente inn artikler. De siste par 
årene har det vært økt interesse fra psykologer om å trykke 
spesialistoppgaven i Tidsskriftet. Styret ønsker å fortsette utviklinga av 
Tidsskriftet, det er behov for flere redaksjonsmedlem.  
 

• Samarbeide med NPF om relevante høringsuttalelser. 
 

 

• Samarbeide med NPF om satsing på psykologer i kommunen. 
➢ 2 felles møter dette året. 
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➢ Forslag sendt til LAU om å forhandle inn spesialisttittel for kommunale 
psykologspesialister.-følges opp videre i neste styreperiode. 

 

• Vurdere tiltak som i større grad kan engasjere medlemsmassen.  
➢ Styret har vært litt synlig på sosiale medier. Forumet har egen side på 

facebook. 
➢ Innlegg både på facebook og web for å prøve å engasjere medlemmer 

til innsats i styret. 

• Freshe opp hjemmeside:  
Det er ansatt en medarbeider, på kortvarig oppdrag, for å arbeide med 
visuell design og nettsida, dette arbeidet fullføres våren 2024. 
Hjemmesidene til Materiellservice og Tidsskriftet, deltagelse på SoMe  
(sosiale medier), reklamere for materiell mm er satt litt på vent. Oppdraget 
med å styrke synlighet på SoMe er ikke lagt ut. 
➢ Felles innlegg i nasjonale aviser? Dette har ikke styret klart å følge opp 

i denne styreperioden, men vi vil ha det med oss framover. 
➢ Se Tidsskriftet: få publisert spesialistoppgaver, som fast del av 

Tidsskriftet. 
 

• Arbeide for bemanningsnorm for PP-tjenesten og norm for antall 
psykologer som arbeider med barn i psykisk helse i kommunene. 

➢ Drøfta m NPF, tas videre. 
 
 

 
Forslag til vedtak: Handlingsplanens kulepunkt videreføres som handlingsplan for 
2024/25.  
 
 

SAK 9: Innkomne saker 

 
 
 

SAK 10. BUDSJETTFORSLAG FOR FORUMSTYRET FOR 2024. 
 
 

Totalbudsjett 
Styrets 

driftsbudsjett 
Årsmøtet       kr        6000   kr      6000 
Kontorutgifter      kr        1 000   kr      1 000 
Styremøter       kr      25 000   kr    25 000 
Nordisk/internasjonalt samarbeid    kr      15 000   kr    15 000 
Diverse       kr        5 000   kr      5 000 
Deltagelse på konferanser m.m.    kr      40 000   kr    40 000 
IKT   
Nettside    

  kr        7 000 
  kr      30 000 

  kr      7 000 
  kr     30 000  

   
FOU        kr    200.000  
Underskudd tidsskriftet    kr    264.500  
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Totalt       kr    603 500    kr   139 000 

 
 
Forslag til vedtak: Årsmøtet godkjenner budsjettforslaget for Forumstyret for 2024 
slik det foreligger. 
 
 

 
SAK 11. VALG  
Valgkomiteen sin innstilling til Forumstyre 2024-25: 
  
Forumstyret: 
Leder: Gøril Bothner Kanstad, velges for 1 år 
Ole-Petter Eidjar, ikke på valg 
Torgunn Reitlo Malmo, ikke på valg 
Elise Mastad Rønning, ikke på valg 
Ida Grindahl, ikke på valg 
 
 
 
  
Valgkomiteen mangler 1 kandidat til styret. Valgkomiteen foreslår at årsmøtet gir styret fullmakt til å 
rekruttere ett nytt medlem. Vedkommende vil i tilfelle være å regne som valgt for to år. 
  
Redaksjonsutvalget: 
Elisabeth Randall Andreassen, ikke på gjenvalg 
Hege Aarlie, gjenvalg for 2 år 
Inger Kristin Heggdalsvik, ikke på valg 
 
 
  
Valgkommiteen mangler 1-2 nye kandidater til redaksjonsutvalget. Valgkomiteen foreslår at årsmøtet 
gir redaksjonsutvalget fullmakt til å rekruttere 1-2 nye medlem. Vedkommende vil i tilfelle være å 
regne som valgt for to år. 
  
Revisor: 
Sturla Helland 
  
 
Valgkomite: Det har ikke lykkes styret å finne medlem til valgkomite, dette arbeidet må fortsette. 

 


